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Referat fra bestyrelsesmøde Fredag den 2. September 2022 kl. 10:00 

 

Deltagere:  
• Jacob Eskildsen, formand 

• Dorte Knudsen, kasserer 

• Kiss Nøhr Jensen, sekretær 

• Claus Hagstrøm Hansen, Biblioteksleder 

• Bente Skovgaard Rasmussen, udlejning  

• Ib Elgaard, prøvelejlighed 

 

Fraværende:          
• Søren Lind Jensen, Horsens byråd 

• Carsten Jørgensen, pedel  

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet 

2. Godkendelse af mødereferat fra bestyrelsesmødet den 3. Juni 2022 

3. Vedtægter 

4. Status på økonomi 

5. Status på lokaler 

6. Status på prøvelejligheden  

7. Status på vedligehold/rengøring 

8. Status på sheltere/bålhytte 

9. Status på Biblioteket 

10. Eventuelt 

11. Næste bestyrelsesmøde 

 

 

Referat 

 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden for mødet 

Dagsorden godkendt 

 

Ad 2) Godkendelse af mødereferat fra bestyrlsesmødet den 3. Juni 2022 

Referatet godkendt. 

 

Ad 3) Vedtægter 

Vedtægterne skal godkendes af bestyrelsen, inden dokumentet kan uploades på skolens hjemmeside. 

Kiss prøver med scanning af dokumentet. 

 

Ad 4) Status på økonomi 
Foreningen har p.t. 195.000 Kroner på bankkontoen 

Dorte fremlagde udgifter til el på Endelave skole. Det er dog en grov forholdsberegning September 

2022 til December 2023, men realistisk i den forstand, at der ikke er plads til de svimlende el-priser i 

budgettet resten af året 2022.  

Flere forslag til besparelser blev drøftet : 

- Sensorer der sørger for tænd/sluk. 

- Alle varmekilder på skolen sænkes til 19 gr. 

- Varmepaneler sættes ud af drift i lokaliteter hvor varmepumper er aktive. Nogle er allerede 

fjernet, eksempelvis i Prøvelejligheden. 

- Lerovnen lukkes ned indtil udgangen af 2022. Lerovnens forbrugspris sættes op til 1000 

kroner pr. opstart. Kiss taler med medlemmer af Lerværkstedet. 

- Undersøgelse: Er el-forbrug, i Færgefartens personalebolig i skolens forbygning, inkluderet i 

skolens samlede el-forbrug ? Dorte undersøger. 
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I skrivende stund har Kiss og Dorte talt med Lotte Kronborg, som vil tage problemstillingen op med 

de 3 øvrige medlemmer af lerværkstedet. 

 

Ad 5) Status på lokaler 

Der er afslag fra Schurs fond på ansøgning af midler til yderligere 2 træningsmaskiner, oplyser Dorte, 

som medlem af Beboerforeningen. Skolens bestyrelse meddeler Dorte, at på trods af dette afslag, 

står flytningen af Maskinrummet til Mødelokalet (gamle musiklokale) dog stadig åben. 

 

Udarbejdelse af Navneskilte til skolens lokaler parkeres indtil videre. Der er foreløbig ikke midler eller 

interesse for dette punkt. 

 

De 2 (4) små rum (tidligere toiletrum) foreslås lagt sammen til 1 rum. Bestyrelsen var enig om, at 

denne opgave kunne Carsten – og evt. frivillige – tage ved lejlighed. 

 

Ad 6) Status på prøvelejligheden 

Den nuværende beboers lejemål udløber med udgangen af September 2022, og der er p.t. ikke andre 

ansøgninger. Dog har en beboer, som er bosiddende på Endelave, forespurgt på muligheden for at 

leje sig ind i Prøvelejligheden for 4 måneder, tilsvarende ansøgninger fra udenøs beboere. Men denne 

mulighed kan ikke godkendes af bestyrelsen jf. Prøvelejlighedens vedtægter. 

 

Lejemålets pris pr. måned ændres til 1500 kroner. 

 

Ad 7) Status på vedligehold/rengøring 

Den generelle rengøring fungerer. 

 

Rengøring af de 2 offentlige toiletter i Skolegården er ophørt pr. 1. September. Toiletterne lukkes ned 

resten af 2022 og frem til anden aftale foreligger. Skiltningen ved Kongevejen blændes. Dorte sørger 

for at skiltet blændes af. 

 

Ad 8) Status på sheltere/bålhytte området 

Toilettet i gangen i bagbygningen (ved gymnastiksalen) åbnes for lejerne i Shelter området. Bente 

orienterer lejerne pr. mail ved bestilling af shelterplads.  

 

Bente har fået meget positive tilbagemeldinger fra lejerne af Shelterne og Bålhytten. 

 

Klager fra nabo og andre, angående uro på Shelterpladsen og Sportspladsen, blev drøftet jf. 

dagsorden. Bestyrelsen er allerede bekendt med, at der er - og vil være – udfordringer vedrørende 

børns leg og latter. Det er måske primært fædregrupper med børn, som generer med uro og latter, 

og spørgsmålet om vi skal handle/afvise denne type af grupper blev afvist af bestyrelsen.  

Jacob udarbejder et udkast som svar til Hanne Holm/Lone Blume og Birgit/Kim, som har fremsendt 

klager omkring uro ved Shelterpladsen og Sportspladsen. 

 

Ad 9) Status på Biblioteket 

Arrangementet ’Kulturdage på Endelave’ er aflyst. Der var desværre ikke nok tilmeldinger. 

 

Nyt arrangement fra Dorte Knudsen : Foredrag : Løvetæmmeren på Endelave med forfatter Christine 

Jønck. Dorte har bekendtgjort arrangementet på Nytten (FB) Kiss bekendtgør arrangementet på 

Skolens hjemmeside. 

 

Ad 10) Eventuelt 

Brandtilsyn udføres jf. gældende regler. 

 

Arrangementer og lignende, til opload på Skolens hjemmeside, FB og Endelavebladet, skal 

fremsendes på mail til Kiss i god tid inden deadline, eller bestilles på bestyrelsesmøderne. Dette blev 

godkendt af bestyrelsen. 
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Kiss mangler professionel hjælp til opgradering af Skolens hjemmeside. Har spurgt Lars Møller, som 

godt vil hjælpe. Dette blev godkendt af bestyrelsen. 

 

Ad 11) Næste bestyrelsesmøde 

Torsdag den 17. November 2022 kl. 10 i mødelokalet 1. sal på Skolens bagbygning. 

 

 

Referent: 

Sekretær i foreningen Endelave skole 

Kiss Nøhr 


